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Turistička organizacija Grada Novog Sada otvorila je u petak 9. decembra renovinari Infocentar
u Ulici Modene broj 1. Najmoderniji tehnički uslovi multifunkcionalnog centra doprineće boljoj
promiciji grada, jer je sada koncipiran da bude višenamenski i da sem davanja osnovnih
informacija i prospekata, ovde mogu da se kupe različiti suveniri i publikacije.

      

Postavljanjem interaktivnog izloga, informacije će biti dostupne turistima 24 sata.
Važnost ovom događaju dalo je i prisustvo državnog sekretara za turizam u Ministarstvu za
ekonomiju i regionalni razvoj, gospodina Gorana Petkovića, koji nije krio zadovoljstvo što je
glavni grad Vojvodine dobio jedan tako moderan prostor.
–Lepo je biti večeras ovde u Novom  Sadu, pripremati se za Božićne i Novogodišnje praznike, u
ambijentu novog turističkog informativnog centra. Ministarstvo ekonomije i regionalnog razvoja
već nekoliko godina na različitim mestima podržava razvoj turističke infrastrukture i ovakvi centri
zapravo predstavljaju tu osnovnu turističku infrastrukturu koja treba da pomogne posetiocima, u
ovom slučaju Novog Sada, da imaju mesto na kome mogu da se susretnu, da imaju mesto da
se okupe oko svog vodiča, da mogu da uđu u jedan osmišljen prostor, pronađu karte, brošure,
suvenire, sve ono sa čim će kao sa uspomenama otići iz Novog Sada, pričati o Novom Sadu,
podstaći neke svoje prijatelje ili rođake da dođu u ovaj grad i da dožive ista ona lepa iskustva
koja su oni, sasvim sigurno, ovde doživeli. Ovaj infocentar izgleda super, dobro je opremljen,
biće na radost Novosađana i vaših posetilaca, i ja vam čestitam i želim da vam ovaj turistički
centar donese još mnogo mnogo posetilaca, da Novi Sad postane još značajniji turistički centar
i destinacija u Srbiji. Srećno.
Miloš Milovanović, direktor Kongresnog biroa Turističke organizacije Srbije, koji sa Turističkom
organizacijom Novog Sada, a posebno njenim sektorom za kongresni biro, odlično sarađuju u
nastojanjima da upotpune ovaj segment turističke ponude,  je izjavio da je otvaranje Infocentra
značajno za Novi Sad, ali i za celu Srbiju.
–Drago mi je da će ubuduće ovde moće da se razviju nove ideje i da će ovaj prostor, ne samo
Novosađani, već i svi oni koji se ovde budu našli, osećati  kao svoj - uveren je Milovanović.
Zamenik gradonačelnika Zoran Mandić je podvukao da je Novi Sad grad turizma: 
-To mi koji živimo u Novom Sadu svi znamo i naš cilj je da privučemo što veći broj posetilaca.
Zbog toga se dosta trudimo i ulažemo u tirustičke kapacitete. Letos smo, posle trideset godina
čekanja, završili i otvorili otvoreni bazen u Sportskom i poslovnom centru Vojvodina, gradi se
jedan elitni hotel iz svetski poznatog lanca Holiday inn-a, koji će uskoro biti završen. Novi Sad
godišnje ima 160 manifestacija, počev od najpoznatijeg Exit-a, ali tu si  i Ulični svirači, Sterijino
pozorje, Cinema city, festivali starih zanata, meda, džeza, poezije i drugi.  Uslovi koje novi
Infocentar pruža za multimedijalne promicije sa interaktivnim izlogom, 24 časa, svakog dana u 
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godini, još upotpunjuje tu našu turističku ponudu  i verujem da turistička budućnost Novog Sada
jeste svetla.
Direktorka Turističke organizacije Grada Novog Sada Jadranka Beljan-Balaban je izjavila da je
Novi Sad spreman da raširenih ruku dočeka svakoga onoga ko želi da dođe na naše prostore.
–Ove godine smo posebno promovisali spremnost da dočekamo i ljude koji se bave poslovnim
turizmom, odnosno koji se bave organizovanjem različitih poslovnih skupova, konferencija, jer
smo postali član Međunarodne asocijacije  kongresne industrije, što opet obezbeđuje Novom
Sadu značajnu poziciju za razvoj i ove turističke grane. Novi Sad čine ljudi, čine naši ugostitelji,
koji imaju fantastičnu ponudu. Grad je poznat po dobroj zabavi, imamo puno i dobro okruženje,
brojne salaše, tvrđavu i još mnogo toga. Svake godine imamo sve više smeštajnih kapaciteta,
koji prate taj trend rasta turista. Kao takav, Grad zaslužuje da ima ovakav turistički informativni
centar. Zbog toga smo i odlučili da ga rekonstruišemo, da ga u skladu sa modernim
tendencijama i svemu onome što omogućava razvoj u tom smislu prikažemo i Novosađanima,
ali i svima onima koji dolaze uz naš grad. Infocentar je zahvaljujući razumevanju gradskih vlasti
dobio ovaj prostor i to je jedinstveni slučaj u Srbiji da se na samom glavnom trgu nalazi ovakav
infocentar i u skladu sa tim on i treba da izgleda svetski i mi smo se potrudili da Vam to i
priuštimo. Za to se zahvaljujem i Ministarstvu ekoonomije i regionalnog razvoja i Gradu Novom
Sadu, Upravi za privredu i finansije, koji su prepoznali ovaj projekat kao značajan i zahvaljujući
tim naporima, zajedno sa svim mojim saradnicima, danas imate priliku da pogledate  i kako to
izgleda. Ovaj prostor će omogućiti svima onima koji imaju kreativne ideje i koji organizuju
različite manifestacije, kulturne događaje, koncerte, da to prikažu i kod nas u ovom prostoru.
Nadam se da ćemo ga svi zajedno, u tom smislu, na najbolji način i iskoristititi. Nadam se,
takođe, da ćemo svi zajedno da se potrudimo da Novi Sad na turističkoj mapi sveta izgleda još
bolje i da pruži još više toga, a samim tim i da mi svi malo bolje od toga živimo – naglasila je
gospođa Jadranka Beljan-Balaban i potom pozvala sve prisutne da obiđu novi prostor. 
Svečanost otvaranja renoviranog prostora Turističke organizacije Grada Novog Sada upotpunile
su prelepe Novosađanke, članice grupe „Alektik Pearls“, koje su izvele muzički performans, a
nakon oficijelnog dela priređena je i degustacija vina iz Vinarije Mačkov podrum iz Iriga. 
Više slika sa otvaranja možete videti  o v d e.
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